

artist: replicant
title: x-posure e.p.
label: beautycase-records
cat.-nr.: bcr004
release date: 26.02.2004

release information bcr004: replicant - x-posure e.p.

tracklisting:

- a1. x-posed (featuring glenn gregory)
- a2. blow (featuring princess julia)
- b1. drama addict (featuring princess julia)
- b2. transient beat (featuring keen k. & dorian e.)

replicant is a project by london's kinky roland, credited producer of boy george's current electro project "the twin", out on a limited 7" serie on more protein records.

his debut as an electro artist is on beautycase-records, co-operating with glenn gregory (heaven 17), princess julia (the most, the dirty monroes on taylor made records), and electro producer keen k (aka divider on das drehmoment and müller records).

the project replicant is focused on electro and italo, always with some excellent vocal help of singer icons, and sometimes roland himself.

whatch out for replicants dj appearances and live-shows.

replicant ist ein projekt von dem in london lebenden kinky roland. dieser zeichnete zuletzt als produzent für boy georges aktuelles electro projekt "the twin", eine serie von limitierten 7" veröffentlichungen auf "more protein", verantwortlich.

sein debüt als electro künstler erscheint unter der mitwirkung von glenn gregory (heaven 17), princess julia (the most, the dirty monroes - taylor made records) und keen k (aka divider - das drehmoment und müller records) bei beautycase-records.

replicant steht für eine mischung aus electro und italo disco, gerne mit der unterstützung exzellenter sänger. manchmal jedoch greift roland auch selbst zum mic.

www.replicant.ws



beautycase-records : frank ensinger : lameystraße 28 : 68165 mannheim : germany
phone +49-621-178 56 79 : fax +49-621-178 62 01 : www.beauty-case-records.de : info@beauty-case-records.de
beauty-case-records bureau berlin : c/o pozsgai : invalidenstraße 148 : 10115 berlin : germany